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P R O T O K Ó Ł Nr XV/2015 

z obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 30 listopada 2015 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 16 
 50

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 12 radnych, co stanowi 80 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Radca Prawny – Rafał Hanusiak 

Kierownik ZMK – Krzysztof Adryjański 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

p.o. Dyrektora Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji – Jacek Chudy  

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

6. Opinia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej. 

7. Uchwała Nr 77/XV/2015 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, 

Zdrowia Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i integracji Europejskiej. 

8. Uchwała Nr 78/XV/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2015. 

9. Uchwała Nr 79/XV/2015 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

10. Uchwała Nr 80/XV/2015 w sprawie podatku od nieruchomości. 

11. Uchwała Nr 81/XV/2015 w sprawie podatku od środków transportowych. 

12. Uchwała Nr 82/XV/2015 w sprawie opłaty targowej. 

13. Uchwała Nr 83/XV/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji 

na podatek rolny. 

14. Uchwała Nr 84/XV/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji 

na podatek od nieruchomości. 

15. Uchwała Nr 85/XV/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji 

na podatek leśny. 

16. Uchwała Nr 86/XV/2015 w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, 

podatku leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

17. Uchwała Nr 87/XV/2015 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 
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18. Uchwała Nr 88/XV/2015 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Blachownia. 

19. Uchwała Nr 89/XV/2015 w sprawie uchylenia uchwały nr 257/XL/2014 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 26 lutego 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego nr 15 położonego przy ul. Bankowej 4 w Blachowni. 

20. Uchwałę Nr 90/XV/2015 w sprawie programu współpracy Gminy Blachownia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. 

21. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji nr XIV. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

8a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia 

      Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2015. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 2015. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek 

rolny. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji 

na podatek od nieruchomości. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek 

leśny. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, podatku 

leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia 

za inkaso. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Blachownia. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 257/XL/2014 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 26 lutego 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

nr 15 położonego przy ul. Bankowej 4 w Blachowni. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Blachownia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. 

22. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

23. Wolne wnioski. 

24. Zamknięcie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XV Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 
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Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów 

oraz podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt. 2. 

W tym punkcie na sesję przybył Radny Paweł Hreczański. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk wnioskowała o rozszerzenie porządku obrad 

o punkt 8a w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej, ponieważ do Rady Miejskiej w Blachowni 

wpłynął wniosek Radnej Katarzyny Boryckiej o rezygnacji z członka Komisji PS,ZO,KiS,PGiIE. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie - „za” 12 głosów, „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”.  

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Rozszerzony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie - „za” 12 głosów, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuję się”.  

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk wnioskowała o usprawiedliwienie nieobecności 

na dzisiejszej sesji Radnej Beaty Matuszewskiej i Radnego Andrzeja Pilarza. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu w dniu 19.11.2015 r. Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnego Andrzeja Pilarza 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie 

nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 9.11.2015r. Radnej Małgorzaty Bernat, Radnej 

Katarzyny Boryckiej i Radnego Marka Kułakowskiego oraz w dniu 27.11.2015 r. Radnego Marka 

Kułakowskiego. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 18 listopada 2015 roku Radnej Katarzyny Boryckiej, Radnego Tomasza Czecha oraz 

w dniu 25 listopada 2015 roku Radnej Małgorzaty Bernat. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji Nr XIV/2015 z dnia 26 października 2015 roku został przyjęty jednogłośnie 

– 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Katarzyna Borycka (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła oświadczenie: 
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„Szanowni Państwo! 

Rok temu dzięki Państwa głosom, w demokratycznych wyborach samorządowych wybrana zostałam 

na funkcję Burmistrza Blachowni. Deklarując rzetelną pracę i służbę dla Państwa obiecywałam 

otwartość na Mieszkańców i konstruktywne propozycje służące rozwojowi naszej gminy.  

Mogę Państwa zapewnić, że tak jest, jestem Burmistrzem, który pracuje dla ludzi i z ludźmi. Niestety 

znalazła się grupa osób, ukrywająca się pod nazwą Grupa Inicjatywna Obywatelska, która nie mogąc 

się pogodzić z Państwa demokratycznym wyborem chciała za wszelką cenę doprowadzić 

do referendum i ponownych wyborów burmistrza w naszej gminie. Stosując zabiegi często wręcz 

nieetyczne, ośmieszając i poniżając urząd Burmistrza, poprzez fałszywe oskarżenia i pomawianie 

mojej osoby manipulowano opinią publiczną, celem zdobycia wymaganej liczby podpisów.  

Akcja zakończyła się niepowodzeniem komitetu referendalnego, zwyciężył Państwa rozsądek, 

mądrość i zaufanie, dlatego z całego serca dziękuję tym Mieszkańcom, którzy nie stracili wiary 

we mnie i nie podpisali się na listach poparcia do referendum.  

Szczególnie dziękuję setkom osób, które wspierały mnie dobrym słowem i codziennie w tym trudnym 

czasie motywowały do działania. Tym z Państwa, którzy złożyli swój podpis, być może wprowadzeni 

w błąd, postaram się udowodnić, że rok temu Mieszkańcy Miasta i Gminy Blachownia wybrali 

właściwego burmistrza.” 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym, poinformowała, że: 

1. Został podpisany list intencyjny ze Stowarzyszeniem Architektów Polskich, którego celem jest 

współpraca w zakresie gospodarki przestrzennej i ładu architektonicznego w Gminie 

Blachownia, w tym pomoc Architektów w zakresie planowania, tworzenia i realizacji zadań 

związanych ze Strategią Rozwoju Gminy Blachownia oraz lokalnego Programu Rewitalizacji. 

2. Wspólnie ze Stowarzyszeniem Opieki Hospicyjnej Ziemi Częstochowskiej, młodzieżą szkolną, 

dziećmi przedszkolnymi, pensjonariuszami DPS, Mieszkańcami i Radnymi sadziliśmy 

żonkilowe pola nadziei, jako symbol wsparcia osobom dotkniętym chorobą nowotworową. 

3. Od 27 listopada odbyło się 6 spotkań w ramach Budżetu Obywatelskiego, w spotkaniach 

uczestniczyli pracownicy Urzędu, były to spotkania techniczne dla mieszkańców ich celem była 

pomoc w przygotowaniu konkretnych wniosków składanych w ramach Budżetu 

Obywatelskiego. 

4. Został przygotowany program współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 6 listopada w Sali 

Ośrodka Sportu i Rekreacji odbyło się spotkanie i konsultacje ze stowarzyszeniami 

w sprawie programu i kierunków współpracy oraz potrzebie stworzenia w naszej gminie Forum 

organizacji pozarządowych. 

5. Obchodzony był dzień Niepodległości Narodowej. Podziękował za udział w uroczystości 

oraz zaangażowanie w organizacje obchodów. 

6. Odbyło się pierwsze spotkanie Rady Sportu w Blachowni, na której dokonano wyboru 

Przewodniczącego Rady, został nim Pan Marcin Mandryk. 

7. Został podpisany list intencyjny o współpracy z Gminą Wręczyca Wielka reprezentowaną prze 

Wójta Henryka Krawczyka w zakresie współpracy, planowania i realizacji wspólnych 

przedsięwzięć infrastruktury komunalnej obu Gmin. W zakresie działań i zasad finansowania 

drogi Cisie – Bieżeń oraz koniecznych konsultacji i realizacji planowanych do przebudowy dróg 

wojewódzkich DW 492 i 494. 

8. Odbyło się spotkanie z Dyrektorem Departamentu Ochrony Wód w zakresie możliwości Gminy 

do aplikowania o środki na budowę kanalizacji w zakresie działania 2.3 Ochrona Środowiska 

i oczyszczenie zbiornika w ramach działania 2.5. 

9. Brała udział w seminarium wyjazdowym Związku Gmin ds. Wodociągów i Kanalizacji 

oraz spotkaniu w Starostwie Powiatowym w zakresie organizacji transportu zbiorowego. 

10. Odbyła się inauguracja roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Blachowni. 

11. Przy udziale Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Komendy Miejskiej 

Policji w Częstochowie zorganizowano akcję „STOP PIJANYM KIEROWCOM”. 

12. Do 15 listopada trwały prace nad przygotowaniem projektu budżetu Gminy Blachownia na rok 

2016, zgodnie z obowiązkiem i prawem projekt budżetu został w terminie złożony do Rady 

Miejskiej w Blachowni.  
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(Pozostałe informacje stanowią załączniki do protokołu). 

 

Ad pkt. 7 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Wycięcia drzew przy parkingu na ul. Sportowej, ponieważ drzewa zacieniają okna bloków 

oraz z drzew spadają gałęzie podczas dużych wiatrów i niszcząc karoserię parkujących 

samochodów. 

2. Postawienia lampy oświetleniowej pomiędzy blokami przy ul. Bankowej 2 i 4 oraz 

Pl. Konstytucji. 

3. Wycięcia wysokich drzew, które przy silnych wiatrach stanowią zagrożenie dla budynków. 

Szczególnie przy bloku ul. Sienkiewicza 16. 

 

Radny Henryk Kania złożył interpelację w sprawie budowy ul. Cisowej, która nie znalazła się 

w projekcie budżetu na przyszły rok. Wnioskował do Pni Burmistrz o ujęcie budowy ulicy 

w autopoprawce do projektu budżetu. 

 

Radna Katarzyna Borycka złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Posprzątania liści, które zalegają na terenie Przedszkola Nr 2 w Blachowni oraz na terenie 

Osiedla Komunalnego.  

2. Przycięcia gałęzi drzew przy placu zabaw obok skweru im. Longina Tarnawskiego. Wycięcia 

krzewów przy skwerze im. Longina Tarnawskiego od strony ul. Kubowicza, na których zbierają 

się liście i śmieci. 

3. Podjęcia stanowiska w sprawie nazwy węzła autostrady zlokalizowanego na terenie Gminy 

Blachownia.  

4. Podjęcia stanowiska w sprawie otwarcia przychodni przyszpitalnej i przekazanie stanowiska 

do Starostwa Powiatowego.  

5. Wjazdu przy ul. Żeromskiego 8 zapytała, kiedy inwestycja będzie realizowana? 

 

Ad pkt. 8 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że w dniu 18 listopada 2015 roku Radny 

Cezary Osiński złożył rezygnację z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poddała pod głosowanie przyjęcie rezygnacji Radnego 

Cezarego Osińskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Rezygnacja została przyjęta większością głosów w stosunku –9 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 

2 głosy „wstrzymuję się”.  

Na Sali 12 radnych. 

Kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk wobec braku kandydatów na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej wnioskowała o przełożenie na następną sesję podjęcia uchwały w tej sprawie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 8a 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że Radna Katarzyna Borycka złożyła 

rezygnację z członka Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury 

i Sportu, Promocji Gminy i integracji Europejskiej. 
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Uchwała Nr 77/XV/2015 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Polityki Społecznej, 

Zdrowia Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji Europejskiej została podjęta 

jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 78/XV/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2015 została podjęta 

większością głosów w stosunku - 9 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 79/XV/2015 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej została podjęta 

większością głosów w stosunku - 9 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 80/XV/2015 w sprawie podatku od nieruchomości została podjęta jednogłośnie – 12 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 81/XV/2015 w sprawie podatku od środków transportowych została podjęta jednogłośnie 

– 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 13 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie opłaty targowej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 82/XV/2015 w sprawie opłaty targowej została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 

·0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek rolny. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 83/XV/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek 

rolny została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek rolny. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 84/XV/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek 

od nieruchomości została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych 

 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek leśny. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 85/XV/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek 

leśny została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych 

 

Ad pkt. 17 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, podatku leśnego 

oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 
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Uchwała Nr 86/XV/2015 w sprawie poboru w drodze inkasa należności z tytułu podatku rolnego, 

podatku leśnego oraz podatków i opłat lokalnych, określenia inkasentów oraz wysokości 

wynagrodzenia za inkaso została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 18 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 87/XV/2015 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 19 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 88/XV/2015 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Blachownia została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 20 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały nr 257/XL/2014 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 26 lutego 2014 

roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 położonego 

przy ul. Bankowej 4 w Blachowni. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 89/XV/2015 w sprawie uchylenia uchwały nr 257/XL/2014 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 26 lutego 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 15 

położonego przy ul. Bankowej 4 w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

 

Ad pkt. 21 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie programu współpracy Gminy Blachownia z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Oświaty Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 

Uchwałę Nr 90/XV/2015 w sprawie programu współpracy Gminy Blachownia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok została podjęta jednogłośnie 

– 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 12 radnych. 

 

Ad pkt. 22 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski 

radnych: 

 

Radnemu Henrykowi Kani w sprawie budowy ul. Cisowej odpowiedziała, że koszt budowy ulicy 

wynosił będzie około 90 tyś. zł. Nie ma możliwości ujęcia inwestycji w przyszłorocznym budżecie, 

ponieważ w większości przeznaczony będzie na wkład własny do pozyskiwania środków unijnych 

na inwestycje. Jeżeli w ciągu roku znajdą się oszczędności będzie można zastanowić się nad 

remontem drogi.  

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu i Radnej Katarzynie Boryckiej odpowiedziała, że nie można 

bezkrytycznie wycinać wszystkich drzew obliguje nas do tego ochrona środowiska.  

W tej sprawie zostanie przeprowadzona wizja w ternie, jeżeli będzie możliwość wycięcia drzew 

wystosowane zostanie pismo do Starosty Powiatowego o wyrażenie zgody. 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie postawienia lampy oświetleniowej pomiędzy 

blokami przy ul. Bankowej 2 i 4 oraz pl. Konstytucji poinformowała, że zostaną sprawdzone warunki 

w terenie, jeżeli będzie możliwość zamontowania lampy działania zostaną podjęte. 

 

Radnej Katarzynie Boryckiej w sprawie: 

1. Podjęcie stanowiska dotyczącego nazwy węzła autostrady zlokalizowanego na terenie Gminy 

Blachownia odpowiedziała, że wystosowane zostało pismo w kwestii zmiany nazwy węzła. 

Otrzymaliśmy odpowiedz negatywną. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad 

zdecydowała o nazwie węzła - „Miasto Częstochowa”.  

2. Podjęcia stanowiska dotyczącego otwarcia przychodni przy Szpitalu w Blachowni odpowiedziała, 

że wielokrotnie na ten temat rozmawiała ze Starostwem Powiatowym i Narodowym Funduszem 

Zdrowia niemniej jednak petycje zostanie wystosowana.  

3. Wjazdu przy ul. Żeromskiego 8 poinformowała, że umowa została podpisana. Prace 

w najbliższym czasie zostaną rozpoczęte. Termin realizacji inwestycji przewidziany jest 

do 20 grudnia 2015 roku. 

 

Ad pkt. 23 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poinformowała, że do Rady Miejskiej 

w Blachowni wpłynęły wnioski od Państwa ………………………w sprawie ustalenia celu 

publicznego, polegającego na budowie sieci wodociągowej i budowie kanalizacji sanitarnej 

do budynku mieszkalnego oraz w sprawie ustalenia celu publicznego, polegającego na budowie drogi, 

która umożliwiałaby dojazd do budynku mieszkalnego. Temat był poruszany na Komisji Budżetu, 
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Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa w tej kwestii Komisja 

przeprowadziła wizje w terenie. 

Zaproponowała podjęcie stanowiska w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański odczytał projekt stanowiska. 

 

STANOWISKO 

Nr 1/XV/2015 

Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 30 listopada 2015 roku 

w sprawie rozpatrzenia wniosków Państwa…  

dotyczących ustalenia celu publicznego 

 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem Państwa … 

w sprawie ustalenia celu publicznego, polegającego na budowie sieci wodociągowej 

i budowie kanalizacji sanitarnej do budynku mieszkalnego oraz w sprawie ustalenia celu 

publicznego, polegającego na budowie drogi, która umożliwiałaby dojazd do budynku 

mieszkalnego przekazuje do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni zgodnie 

z kompetencjami. 

Zobowiązuje jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania Państwa ……………………………….. o przekazaniu wniosków 

do właściwego organu i poinformowania wnioskodawców o podjętym stanowisku 

wraz z uzasadnieniem. 

U ZA S A D N I E N I E 

 

Do Rady Miejskiej w Blachowni wpłynęły wnioski Państwa ……………….  

w sprawie ustalenia celu publicznego, polegającego na budowie sieci wodociągowej i 

budowie kanalizacji sanitarnej do budynku mieszkalnego oraz w sprawie ustalenia celu 

publicznego, polegającego na budowie drogi, która umożliwiałaby dojazd 

do budynku mieszkalnego. 

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych oraz ustawą o samorządzie gminnym 

do kompetencji organu wykonawczego należy inicjatywa w sprawie przygotowania projektu 

budżetu tj. w danym przypadku Burmistrza Blachowni. 

Burmistrz Blachowni sporządza projekt budżetu oraz zajmuje się ustalaniem celu 

publicznego. 

Wobec powyższego przedmiotowe wnioski należało przekazać do rozpatrzenia 

Burmistrzowi Blachowni. 
 

Stanowisko zostało podjęte większością głosów w stosunku 10 głosów „za”, „przeciw” 0 głosów, 

2 głosy „wstrzymuję się”.  

Na Sali 12 radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko odczytał pismo Starosty Powiatu w sprawie 

możliwości zgłaszania kandydatów do Statuetki Starosty Częstochowskiego.  

 

Mieszkaniec Blachowni prosił o naprawę ubytków przy przystanku autobusowym w Cisiu. 

 

Ad pkt. 24 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XV sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 
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Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


